
Styremøte 24. november 
 
Tilstede: Jan Harald Tomassen, Thomas Hytten, Albert Jensen, Hans Tore Ashaug og Dag-
Helge Karlsen. 
 

1. Referater.  
Formannen refererte til en henvendelse til Avinor etter asfaltarbeidet i høst, der området foran 
hangar ble mer eller mindre opphakket/dekket av grus. Avinor lovte å se på saken, men 
tilbakemelding er ikke kommet til klubben.  

 

2. Status fagsjefer    

Skolesjef: Tre elever snart klar for oppflyging.  For øvrig fem elever til under utdanning. 
Totalt en rimelig bra elevsituasjon. Fire instruktører inkludert skolesjef. 

Flygesjef: Ny flygesjef i gang med revisjon av dokumenter.  
 

Flytjenesten:  Leder for flytjenesten redegjorde for aktiviteten så langt i år. Oversikten viser en 
markert økning i både skarpe søk og ikke minst trening. Flytjenesten jobber videre med samarbeid 
med Røde Kors og en mulig vaktordning for medlemmene fra neste år.  

 
3. Status Cub.   

Skade taksert til 156.000,-kroner. Nye vingestag og total lakkering av maskinen er ikke 
prissatt. Avventer tilbakemelding fra verksted.  Det jobbes og med å få forsikringsselskapet til 
å dekke demontering og transportkostnader. Transponder monteres mens maskinen er strippet. 

 

4. Aktiviteter   

NAC/BFK prosjekt for simulator-kveld og sosial samling: Vanskeligheter med å få gjort 
avtaler og NACs økonomiske situasjon har før til utsettelse. Forsøker å få til i begynnelsen av 
desember. Flytryggingkvelden er og utsatt på grunn av vanskeligheter med å få tid til 
gjennomføring. 

 

5. Prosjekt nytt fly 

Arbeidsgruppen følger med i markedet og på trender. Arbeidsgruppa oppfordres til å 
utarbeide tre alternative løsninger til årsmøtet.  

 

6. Eventuelt:  
Parkering: Avinor nekter oss å benytte tårnansattes parkeringsplass. Klubbens medlemmer må 
benytte sivil parkering, men det arbeides med alternative løsninger. 
Klubbens plassering: Klubblokalene må etter hvert flyttes. Formann tar kontakt med Flystasjonen for 
å få en oppdatering på det arbeidet som pågår.  

Skolesjefseminar: Styret vedtar å dekke faktiske utgifter i for instruktører forbindelse med 
skolesjefseminaret.  

 

 


